
Hej medlemsmötet! 
 
Mitt namn är Edvin Åkerfeldt och jag har varit revisor för LUDD under året 2018/2019. 
 
Jag tycker styrelsen har gjort ett bra jobb förra året. De har hållit möten regelbundet. Dock valde 
de att inte protokollföra alla mötet utan förde bara protokoll när de skulle besluta om köp eller 
förstärka percapsulam beslut. Men det är deras fulla rätt att göra så. 
 
Ekonomin har också gjortsriktigt och jag har kollat igenom överfärningar och kvitton som verkar 
stämma. Jag har också samtalat med kassören för år 2018/2019 och har har läget under 
kontroll. 
 
Just nu är det 3 protokoll som inte är poksrivna och klara. Men om sekreteraren har fixat detta 
innan mötet så ser jag ingen anledning att inte yrka på ansvarsfrihet för styrelsen under 
verksamhetsåret 2018/2019. 
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